# **Community Bulletin**



No 7/23 21 August 2023



Spirit of God, grant me:

The gift of wisdom to see the world through your eyes,

The gift of counsel to make difficult decisions,

The gifts of knowledge and understanding to use my mind to know you and to love you,

The gift of fortitude to have the courage to live in the faith despite the difficulties and disappointments,

The gift of piety to be able to express my special love and commitment to you,

And the right kind of awesome fear that makes me pause to wonder and revere God's Love.

Amen

## FROM THE PRINCIPAL

Dear Parents and Carers,

## Sacrament of Confirmation

Last Sunday 7 children from our school celebrated their Confirmation with many other children from the parish.

It was a joyful celebration where we joined with children from across the Our Lady's Parish.

Congratulations Alana, Kira, Eamon, Monique, Trinity, Jazmyn, Zoey and Melissa. May you be filled with the Holy Spirit today and always

In preparation for their confirmation, the children were visited by our regional bishop, Bishop Terry Curtin. Bishop Terry met with all the children in year 6 and spoke with them about the gifts of the Holy Spirit and how these can play such an important role in their life.



# School Improvement Surveys (MACSSIS): 28 August – 15 September 2023.

Every year, Catholic schools ask children, families and staff how their learning community is performing. This feedback helps us understand what we are doing well and where we can make improvements.

One way that we do this is through the Melbourne Archdiocese Catholic Schools – School Improvement Surveys (MACSSIS).

The surveys have been specially made for Catholic schools in Melbourne by MACS (Melbourne Archdiocese Catholic Schools), and researchers at Learning First.

In 2023, children, families and staff are invited to participate in the survey **online**. The survey platform is operated by ORIMA Research Pty Ltd. and provides high security and privacy standards for handling the information.

Children at our school will be provided with supervised sessions, where teachers are on hand to help and answer any questions. Families can complete the survey anytime over the three-week window. A link and password will be sent home via your child over the next couple of weeks. Feedback has indicated that previous surveys were completed across a range of mobile devices and different web browsers.

Our community's opinions are critical to understanding how our school is performing – MACSSIS is a key data source for guiding the ongoing work to improve our school.

Your participation is invited, welcomed and 100 per cent voluntary.

The surveys are not a test; they are an inclusive way to support the work we are already doing to improve our school. Everyone has the right to refuse to participate, or withdraw from the survey at any point before, during or after completion of the survey. Please notify the school if your child does not wish to participate.

If you would like more information, please contact Mrs Ghiran Byrne, our MACSSIS Coordinator, via the School Office.

#### It's Book Week!



Book Week is when we celebrate some of our amazing Australian authors and illustrators.

This year at Good Samaritan we have been celebrating Book Week with lunch time library storytimes, activities and competitions run by some of our amazing Year 5 & 6 Children.

Today we held the Junior dress up parade and it was so lovely to see all the children dressed up as their favourite characters. We look forward to seeing what creative costumes the Yr 3- 6 children will come dressed up in for their parade tomorrow.

We encourage all families to be creative with their dress-ups, reusing items, making bits'n'pieces, masks, rather than spending money on costumes.

Bethany and Emmaus Yr 3-6 PARADE - 9:15 FRIDAY 25TH AUGUST

# Special Awards

In the past three weeks we have introduced two special awards for the children.



The **Good Samaritan Award:** This is the most significant award that we present to a child. It celebrates children who have exemplified by their actions the values of *mercy*, *justice*, *compassion* and *respect*, through nurturing their relationship with other people. In doing so, they have shown us how to live Jesus' message to be like the Good Samaritan and *'go and do the same'* (Luke 10:37).

Children who receive this award are presented with a certificate and a badge that they can wear on their uniform.

To date the following children have received the Good Samaritan Award:

Carlos, Abdullah, Christiano and Kerles (3 White): for showing compassion and great care when a classmate needed their help.





**The Principal's Award:** This celebrates children who have demonstrated through their approach to learning and ways of working, that they have exemplified our *learning superpowers* (ways of thinking: curious, creative, reflective; ways of working: collaborative, resilient, persistent) and/or our *behaviour expectations* (be safe, be respectful, be responsible).

Children who receive this award are presented with a certificate at our weekly assembly.

## To date the following children have received the Principal's Award:

# **Awarded on 11 August**

- Liam (Nazareth Purple)
- Yohana (4 Gold)
- Manuel (4 White)
- Simon (6 Red)
- Jaecob (3 White)
- Marina (6 Green)
- Maroon (Nazareth Red)
- Bradley (5 Green)
- Carmen (5 White)
- Jordan (5 Red)

- Mirella (Nazareth Green)
- Aven (5 White)
- Manuki (4 Red)
- Meryam (4 Red)
- Sumo (4 Red)
- Christopher (4 Red)
- Hossam (Nazareth Gold)
- Anna (Nazareth Gold)
- Sofia (Nazareth Green)



# Awarded on 18 August

- Raniah (6 Gold)
- Sandra (5 Green)
- Annabelle (4 Gold)
- Sharbel (3 Red)
- Maryanna (Nazareth White)
- Christina (Nazareth White)

- Joshua (4 Green)
- Aylin (4 Green)
- Zena
- Mikhael
- Rozena (4 Red)



## **School Routines**

Over the past few months I have noticed that quite a large number of families are not keeping to the daily routine of the school and as a consequence, causing disruption to the children's learning.

As a reminder, our daily routine is:

8.30am	School Gates Opened	
	It is most important that children do not arrive at school before 8.30 am as they are not supervised.	
	Classrooms are open from 8:30am so students can undertake routines such as, hanging up their bags, returning home readers, etcso they are ready to commence formal sessions at 8:50am. You are also welcome to visit the classes during this time.	
8.50am	Classes Begin	
	Children arriving after 9:00am must report to the Office, to be signed in and receive a Late Pass to hand to their class teacher.	
10.50 – 11.00am	Morning Tea - eaten in class	
11.00 – 11.20am	Morning Recess	
1.20 – 1.30pm	Lunch - eaten in class	
1.30 – 2.15pm	Afternoon Recess	
2.30pm	School Assembly (Friday only)	
3.15pm	End of School Day	

#### Late Arrivals

Each day we have a large number of children who are arriving late to school, that is, they are arriving after 8.50am. This has two concerning impacts:

- 1. Children arriving late to class are missing out on valuable learning time. Arriving 5-10 minutes late every day means a child could be missing up to an hour of learning each week. This is a significant disadvantage to a child's development.
- 2. When children arrive late and enter the class, they disrupt the learning that is already underway for the other children in the class.

So please, I ask that every family makes the effort to have their children *in class before 8.50am* each school day.

# Early Pickup

I have noticed that there is an increasing number of children who are being picked-up from school early in the day. While I understand that from time to time parents will need to pick up their child to attend an appointment during the school day, this should not be a common occurrence. Wherever possible, appointments need to be arranged to occur outside of school hours.

In these limited instances where you need to collect your child early, I ask that you call the school office earlier in the day and notify us what time you will be picking your child up. Please note that your child will not be released from their class until such time you have arrived at school and signed your child out. This will save unnecessary disruption to classes. You will need to factor this into your travel times for appointments.

Your cooperation with this simple process will be greatly appreciated.

# Playground Upgrade

You may have noticed that there is work occurring in the central courtyard area of the school, under and around the new shade sail.

We are currently undertaking improvement works by building a retaining/seating wall in front of the year 3 building as well as replacing the existing artificial grass with a newer and softer artificial surface. This is another great example of the ongoing development of the school's facilities.

Once completed, additional outdoor furniture will be put in place to create another passive play area for the children that is protected from the sun. The work should be completed by the end of this week.

Yours sincerely,

Tal.

Paul Sedunary

Principal

# SCHOOL NEWS

# KIDS IN SPACE 🚀



On Friday 28 July, a small group of students from Year 5 & 6 participated in the <u>Kids in Space competition</u>. This Australian-first program engaged schools from all across the country in a space themed, technology-based, design thinking project. It was launched by the Andy Thomas Space Foundation in partnership with the Australian Space Agency.

During Term 1 & 2, all children in Year 5 & 6 had been working towards this by first learning about space through online modules on the Makers Empire app. They then followed the *Design Thinking Process* to design and create something that would help them live on another planet once Earth becomes unlivable.



Two groups of children from Year 5 and two groups of children from Year 6 were chosen to represent Good Samaritan in a showcase day. This was an opportunity for schools across Victoria to come together to celebrate their learning, allowing children to share their work, connect with others and be inspired by the creativity of their peers.



The children did an incredible job of setting up their booths, talking about their learning journey and speaking to children from other schools about their designs.

Although none of our groups won the competition, we are very proud of all the great work they have accomplished!

Stefanie Hagliano,

**STEM Teacher** 



# **Getting Ready for Foundation 2024**

Our Prep 2024 transition to school program is well underway. The first stage of the transition process is the FAMILY STARS Program

The Family Stars program is a program for newly enrolled preps for 2024 who have a sibling currently at Good Samaritan. They work together each Monday afternoon for 3 weeks so that the sibling can learn ways they can help their brother/sister learn at home and to help the newly enrolled child be more settled. The sibling will be so proud of their younger brother/sister starting school and the enrolled child will feel happy and safe working with their older sibling.

The Step into Foundation program is the next phase of the transition process. This is open to all families with a child starting school at Good Samaritan in 2024.

# What's Coming Up This Term?

Monday, 21 August	9.00am Prep 2024: Family Stars Session 3	<u>@</u>
Thursday, 24 August	9.15am F-2 Book Week Parade	DI IT THIS
Friday, 25 August	9.15am Yrs 3-6 Book Week Parade	ONYOUR
Thursday, 31 August	9.30am New Arrival Families - Welcome Morning Tea	CALENDAR!
Friday 1 Cantanahan	Fathers Day Celebration	CALLIND
Friday, 1 September	Years 4-6 Hot Shots Tennis	
Monday, 4 September	9.00am Step Into Foundation Session 1a 10.30am Step Into Foundation Session 1b	
	6.00pm School Advisory Council meeting	
Thursday, 7 September	9.00am Step Into Foundation Session 2a 10.30am Step Into Foundation Session 2b	
Monday, 11 September	9.00am Step Into Foundation Session 3a 10.30am Step Into Foundation Session 3b	
Tuesday, 12 September	per 9.30am -1.00pmBethany Village Amazing Race Maths Incursion	
Thursday, 14 September	9.00am Step Into Foundation Session 4a 13.00am Step Into Foundation Session 4b	
	Last day of term for children	
Friday, 15 September  PUPIL FREE DAY: CHILDREN DO NOT ATTEND TODAY Staff Seminar: Term 4 Curriculum Planning		

ألنشرة ألمجتمعية آب 2023 21 ، أمنحني يارب ، هبة الحكمة لنرى العالم من خلال عينيك ، هبة المشورة لاتخاذ قرارات صعبة ، مواهب المعرفة والفهم لأستخدم عقلى لأعرفك وأحبك ، عطية الثبات لنتحلى بالشجاعة للعيش في الإيمان رغم الصعوبات وخيبات الأمل ، عطية التقوى لأتمكن من التعبير عن حبي الخاص والتزامي لك والخشوع الذي يجعلنى أتوقف لأتساءل وأبجل محبة الله آمين رسالة من ألمدير ، ألاأعزاء أولياء ألأمور سر ألتثبيت يوم الأحد الماضي، احتفل سبعة أطفال من مدر ستنا بأقتبال سر ألتثبيت مع العديد من الأطفال الآخرين من الرعية لقد كان احتفالاً بهيجاً حيث انضممنا إلى الأطفال من جميع أنحاء رعية السيدة العذراء تهانينا إلى ألانا وكيرا وإيمن ومونيك وترينيتي وجازمين وزوي وميليسا. نرجو أن تكونوا مملوئين بالروح القدس اليوم وإلى الأبد

آب – 15 أيلول 2023 28: (MACSSIS) استطلاعات تحسين المدار س

عن مواهب الروح القدس وكيف يمكن أن تلعب هذه المواهب دورًا مهمًا في حياتهم.

في كل عام ، تسأل المدارس الكاثوليكية الطلاب والأسر والموظفين عن إداء وإنجاز ألمجتمع التعليمي الخاص بهم. تساعدنا هذه التعليقات في فهم ما نقوم . به بشكل جيد وأين يمكننا إجراء تطويرات

تحضيراً لتقبل سر التثبيت قام أسقفنا الإقليمي، الأسقف تيري كيرتن، بزيارة الأطفال. التقى الأسقف تيري بجميع الأطفال في السنة السادسة وتحدث معهم

(MACSSIS) إحدى الطرق للقيام بذلك هي من خلال استطلاعات تحسين المدارس في مدارس أبرشية ملبورن الكاثوليكية

مدارس أبرشية ملبورن الكاثوليكية) و الباحثين العلميين في ألتعليم) MACS تم إجراء الاستطلاعات خصيصًا للمدارس الكاثوليكية في ملبورن من قبل .

ORIMA في عام 2023 ، تمت دعوة الطلاب والأسر والموظفين للمشاركة في الاستبيان عبر الإنترنت. يتم تشغيل موقع الاستطلاع بواسطة ... وتوفر معايير أمان وخصوصية عالية للتعامل مع المعلومات ... وتوفر معايير أمان وخصوصية عالية للتعامل مع المعلومات ...

سيتم تزويد الطلاب في مدرستنا بجلسات تحت الإشراف ، حيث يكون المعلمون على استعداد للمساعدة والإجابة على أي أسئلة. يمكن للعائلات إكمال الاستبيان في أي وقت خلال ثلاثة اسابيع . سيتم إرسال رابط وكلمة مرور إلى المنزل طفلك خلال الأسبوعين المقبلين. أشارت التعليقات إلى أن الاستبيان في أي وقت خلال ثلاثة اسابيع . الاستطلاعات السابقة قد اكتملت عبر مجموعة من الأجهزة المحمولة ومتصفحات الويب المختلفة

.مصدرًا رئيسيًا للبيانات لتوجيه العمل المستمر لتحسين مدرستنا MACSSIS تعتبر أراء مجتمعنا مهمة لفهم كيفية أداء مدرستنا - يعد

جميع المشاركات مدعوة ومرحب بها و مئة في المائة طوعية. الاستطلاعات ليست اختبارا. إنها طريقة شاملة لدعم العمل الذي نقوم به بالفعل لتحسين مدرستنا. لكل شخص الحق في رفض المشاركة أو الانسحاب من الاستبيان في أي وقت قبل أو أثناء أو بعد الانتهاء من الاستبيان. يرجى إخبار المدرسة . إذا كان طفلك لا يرغب في المشاركة

. للمزيد من المعلومات ألرجاء ألأتصال بالسيدة جيران بيرن من خلال إدارة ألمدرسة

! أسبوع الكتاب

أسبوع الكتاب هو عندما نحتفل ببعض المؤلفين والرسامين الأستر اليين الرائعين

نحتفل هذا العام في كود سامرتن بأسبوع الكتاب مع أوقات الغداء في المكتبة والأنشطة والمسابقات التي يدير ها بعض أطفالنا الرائعين في الصف الخامس والسادس

اليوم أقمنا أستعراض لصفوف طلاب البريب ألأول والثاني وكان رائعا لرؤية جميع الأطفال يرتدون ملابس شخصياتهم المفضلة. نتطلع إلى رؤية اليوم أقمنا أستعراض لصفوف الثالث والرابع والخامس والسادس يأرتدائهم في موكبهم غدًا

سينتهي أسبوع الكتاب باستعراضين لارتداء الملابس، حيث نرحب بالعائلات للحضور والمشاهدة. تم ذكر الأوقات والتفاصيل المتعلقة بالأستعراض في نهاية هذه النشرة

نحن نشجع جميع العائلات على الإبداع في ارتداء الملابس، وإعادة استخدام األأشياء، وصنع القطع الصغيرة، والأقنعة، بدلاً من إنفاق المال على الأزياء

صباحاً الخميس 24 آب 9:15 أستعراض صفوف ألبريب و ألأول وألثاني صباحاً الجمعة 25 آب9:15 أستعر اض صفوف ألثالث والرابع والخامس والسادس

الجوائز الخاصة

في الأسابيع الثلاثة الماضية قدمنا جائزتين خاصتين للأطفال

جائزة السامري الصالح: هذه هي أهم جائزة نقدمها للطفل. يحتفي بالأطفال الذين يجسدون من خلال أفعالهم قيم الرحمة والعدالة والرحمة والاحترام ، من خلال رعاية علاقتهم مع الآخرين. وبذلك، أظهروا لنا كيف نعيش رسالة يسوع لنكون مثل السامري الصالح و "اذهبوا وافعلوا ذلك" (لوقا 10: 37). يتم خلال رعاية علاقتهم مع الآخرين. وبذلك، أظهروا لنا كيف نعيش رسالة يسوع لنكون على هذه الجائزة شهادة وشارة يمكنهم ارتدائها على زيهم الرسمي

حتى الآن ، حصل الأطفال التالية أسماؤهم على جائزة السامري الصالح: حصل الأطفال التالية أسماؤهم على جائزة السامري الصالح: كارلوس وعبدالله وكريستيانو وكيرلس (3 وايت): لإظهار التعاطف والاهتمام الشديد عندما يحتاج زميل في الصف إلى مساعدتهم

جائزة المدير: تُكرّم هذه الجائزة للأطفال الذين أظهروا من خلال نهجهم في التعلم وطرق العمل ، أنهم قد جسدوا قدراتنا التعليمية الخارقة (طرق التفكير: معرّم المعرولاً على معرّم المعرولاً على معرّم المعرولاً على معرّم المعرولاً على هذه الجائزة شهادة في تجمع المدرسة الأسبوعي

Awarded on 18 August

- Raniah (6 Gold)
- Sandra (5 Green)
- Annabelle (4 Gold)
- Sharbel (3 Red)
- Maryanna (Nazareth White)
- Christina (Nazareth White)
   Joshua (4 Green)
- Aylin (4 Green)
- Zena
- Mikhael
- Rozena (4 Red)

روتين المدرسة

لقد لاحظت خلال الأشهر القليلة الماضية أن عددًا كبيرًا من العائلات لا يلتزمون بالروتين اليومي للمدرسة، ونتيجة لذلك، يتسبب ذلك في تعطيل تعلم الأطفال

:للتذكير ، روتيننا اليومي هو

فتح أبواب المدرسة

من المهم جدًا عدم وصول الأطفال إلى المدرسة قبل الساعة 8:30 صباحًا حيث لا يتم الإشراف عليهم

تفتح الصفوف الدراسية أبوابها من الساعة 8:30 صباحًا حتى يتمكن الطلاب من القيام بأعمال روتينية مثل تعليق حقائبهم، تبديل كتب القراءة ، وما إلى 8:30 ذلك ... حتى يكونوا مستعدين لبدء الدروس الرسمية في الساعة 8:50 صباحًا. أنتم مدعوون أيضًا لزيارة الفصول الدراسية خلال هذا الوقت. صباحًا

بدأ الدر وس

يجب على الأطفال الذين يصلون بعد الساعة 9:00 صباحًا تقديم تقرير إلى إدارة ، لتسجيل الدخول والحصول على تصريح مرور متأخر لتسليمه إلى

03:50 معلم الصف . 20:00 – 11:00 صباحاً تناول ألوجبة الصباحية في الصف

11:00 – 12:20 صباحاً الفرصة الصباحية ألأولى

1:20 - 1:30 ظهراً تناول وجبة الغداء ألأولى في الصف

1:30 ح 2:15 ظهراً الفرصة الظهرية الثانية

2:30 ظهراً تجمع المدرسة في قاعة المدرسة (يوم ألجمعة فقط)

3:15 بعد الظهر نهاية الدوام

الوصول في وقت متأخر

:كل يوم لدينا عدد كبير من الأطفال الذين يصلون متأخرًا إلى المدرسة ، أي أنهم يصلون بعد الساعة 8.50 صباحًا. وهذا له تأثيران مثيران للقلق

- 1. الأطفال الذين يصلون متأخرًا إلى الفصل يفقدون وقتًا تعليميًا ثمينًا. إن الوصول متأخرًا من 5 إلى 10 دقائق كل يوم يعني أن الطفل قد يفقد ما يصل إلى ساعة من التعلم كل أسبوع. ولهذا تاثير كبير على نمو الطفل
- عندما يصل الأطفال في وقت متأخر ويدخلون الصف ، فإنهم يعطلون التعلم الجاري بالفعل للأطفال الآخرين في الصف . 2 . لذا من فضلكم ، أطلب من كل أسرة أن تبذل جهدًا لجعل أطفالها في الفصل قبل الساعة 8.50 صباحًا كل يوم در اسي

## أستلام ألأطفال المبكر

لقد لاحظت أن هناك عددًا متزايدًا من الأطفال الذين يتم أستخراجهم من المدرسة في وقت مبكر من اليوم. بينما أفهم أنه من وقت لأخر سيحتاج اأولياء الأمور إلى إخراج أطفالهم من ألمدرسة لحضور موعد خلال اليوم الدراسي ولكن لا ينبغي أن يكون هذا أمرًا عادياً و يحدث مراراً. وإذا كان ممكن و وبقدر المستطاع ان تأخذ ألمواعيد خارج أوقات ألدوام ألمدرسي

في هذه الحالات القليلة والتي أنت بحاجة لأستلام طفلك مبكراً ، أطلب منك الاتصال بمكتب المدرسة في وقت مبكر من اليوم وإخبارنا بالوقت الذي . ستستلم فيه طفلك. يرجى ملاحظة أنه لن يتم إخراج طفلك من صفه حتى يحين الوقت الذي تصل فيه إلى المدرسة وتوقع على أستلام طفلك . وبهذا نتجنب اي مقاطعة للتعليم في الصفوف الدراسية . ستحتاج إلى أخذ هذا في الاعتبار في أوقات أنتقالك للمواعيد

. وسيكون تعاونكم مع هذه العملية البسيطة موضع تقدير كبير

مدير المدرسة بول سيدينيري

ألأخبار ألمدرسية

أطفال في الفضياء

في يوم الجمعة 28 أيار ، شاركت مجموعة صغيرة من الطلاب من الصف الخامس والسادس في مسابقة أطفال في الفضاء . أشرك هذا البرنامج الأسترالي الأول المدارس من جميع أنحاء البلاد في مشروع التفكير التصميمي القائم على موضوع الفضاء والقائم على التكنولوجيا. تم إطلاقه من قبل مؤسسة آندي توماس للفضاء بالشراكة مع وكالة الفضاء الأسترالية

خلال الفصل الدراسي الأول والثاني، كان جميع الأطفال في الصفين الخامس والسادس يعملون على تحقيق ذلك من خلال التعرف أولاً على الفضاء من تطبيق ثم اتبعوا عملية التفكير التصميمي لتصميم وإنشاء شيء من شأنه أن يساعدهم على العيش Makers Empire خلال الوحدات عبر الإنترنت في تطبيق ثم اتبعوا عملية التفكير التصميمي لتصميم وإنشاء شيء من شأنه أن يساعدهم على العيش على كوكب آخر عندما تصبح الأرض غير صالحة للعيش على كوكب آخر عندما تصبح الأرض غير صالحة للعيش

تم اختيار مجموعتين من الأطفال من الصف الخامس ومجموعتين من الأطفال من الصف السادس لتمثيل "السامري الصالح" في يوم استعراضي. كانت هذه فرصة للمدارس في جميع أنحاء فيكتوريا للالتقاء معًا للاحتفال بتعلمهم، مما يسمح للأطفال بمشاركة عملهم والتواصل مع الأخرين والاستلهام من إيداع أقرانهم

قام الأطفال بعمل رائع في إعداد أكشاكهم، والتحدث عن رحلة التعلم الخاصة بهم والتحدث إلى الأطفال من المدارس الأخرى حول تصاميمهم

إعلى الرغم من عدم فوز أي من مجموعاتنا بالمسابقة، إلا أننا فخورون جدًا بكل العمل الرائع الذي أنجزوه

## الاستعداد للبريب ( ألمرحلة ألتأسيسية) 2024

FAMILY STARS برنامج أنتقال ألأطفال إلى مرحلة ألبريب لعام 2024 يجري على قدم وساق. المرحلة الأولى من عملية الانتقال هي برنامج هو برنامجألأطفال الجدد المسجلين لعام 2024 والذين لديهم شقيق حاليًا في كود سامرتن .إنهم يعملون معًا بعد ظهر كل يوم 2024 والذين لديهم شقيق حاليًا في كود سامرتن .إنهم يعملون معًا بعد ظهر كل يوم Family Stars برنامج إثنين لمدة 3 أسابيع حتى يتمكن الأخوة من تعلم الطرق التي يمكنهم من خلالها مساعدة أخيهم / أختهم على التعلم في المنزل ومساعدة والأمان عند العمل مع حديثًا على الاستقرار بشكل أكبر. سيفتخر الشقيق جدًا بأخيه / أخته الأصغر التي بدأت المدرسة وسيشعر الطفل المسجّل بالسعادة والأمان عند العمل مع .أخيه الأكبر

يعد برنامج "الخطوة إلى البرنامج التأسيسي" هو المرحلة التالية من عملية الانتقال. هذا مفتوح لجميع العائلات التي لديها طفل يبدأ المدرسة في كود . .سامرتن لعام 2024